
Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 28.01.2016
Behandling:

Forslag fremmet av Knut Ring (AP):
Saken utsettes.

Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP):
Tonje S. Sundet trer inn som medlem i Styringsgruppa.

Forslag fremmet av Therese Eidsaune (H):
Kommunalsjef oppvekst, rektor Hårberg skole og leder i komite oppvekst, kultur og idrett, går 
ut av brukergruppen. Prosjektleder for utbyggingen er både sekretær og leder for brukergruppen.
Ordfører og kommunestyremedlem Tonje I. S. Sundet (AP) trer inn i styringsgruppa.

Forslag til endringer i fremdriftsplan for bygging av ny barneskole, fremmet av Knut Ring (AP):
Det er viktig at det legges til rette for gode politiske prosesser og dermed også engasjerte 
folkevalgte politikere. Komite for oppvekst, idrett og kultur må få en sterkere tilknytning til 
prosjektet bygging av ny barneskole. Som et minimum må komiteen behandle saken i forkant av 
kommunestyrets behandlinger.

Votering:

Forslag om utsettelse av saken fremmet av Knut Ring (AP) ble tatt opp til avstemning:
Forslaget falt med 6 mot 19 stemmer.

Forslag fremmet av Therese Eidsaune (H) og Gunnhild Tettli (AP) om endring i 
styringsgruppen, ble enstemmig vedtatt.

Forslag fremmet av Therese Eidsaune (H) om endring i sammensetning av brukergruppen, ble 
enstemmig vedtatt.

Forslag fremmet av Knut Ring (AP) til nytt punkt 7 side seks i dokumentet, ble enstemmig 
vedtatt.

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Kommunestyret slutter seg til forslaget til planprosess for bygging av ny barneskole på Brekstad 
slik det framgår av notat datert 25.01.2016.

Endring av brukergruppen: 
Kommunalsjef for oppvekst, rektor Hårberg skole og leder i komite oppvekst, kultur og idrett, 
går ut av brukergruppen. 
Prosjektleder for utbyggingen er både sekretær og leder for brukergruppen.

Endring i styringsgruppen:
Ordfører Tom Myrvold (H) og kommunestyremedlem Tonje I. S. Sundet (AP) trer inn i 
styringsgruppa.



Endringer i fremdriftsplan for bygging av ny barneskole:
Det er viktig at det legges til rette for gode politiske prosesser og dermed også engasjerte 
folkevalgte politikere. Komite for oppvekst, idrett og kultur må få en sterkere tilknytning til 
prosjektet bygging av ny barneskole. Som et minimum må komiteen behandle saken i forkant av 
kommunestyrets behandlinger.


